
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr 11/20 

11 Posiedzenie w dniu 22 stycznia 2020  

Obrady rozpoczęto 22 stycznia 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Justyna Korybska 

5. Anna Maciuszonek 

6. Katarzyna Mała 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

2. Lilla Kiljańska – Skarbnik 

3. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

 

Pani Burmistrz złożyła wniosek o wprowadzenie zmian do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 - 2035 i do projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu na 2020 rok, oraz o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

1. ustalenia kryteriów rekrutacji wraz z liczbą punktów za poszczególne kryteria oraz 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia ich spełnienia, stosowanych w drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, prowadzonych przez Gminę Miasto 

Młynary, 

2. ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 
Wniosek został zaakceptowany poprzez głosowanie za pomocą podniesienia ręki.  

 

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



 

3. Przyjęcie protokołu z X posiedzenia Komisji, które odbyło się 18 grudnia 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z X posiedzenia Komisji, które odbyło się 18 grudnia 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok, 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

c) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 

 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej,.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

e) ustalenia kryteriów rekrutacji wraz z liczbą punktów za poszczególne kryteria oraz 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia ich spełnienia, stosowanych w drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, prowadzonych przez Gminę Miasto 

Młynary 

 
Zaopiniowanie uchwały poprzez głosowanie za pomocą podniesienia ręki, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

f) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary 

 
Zaopiniowanie uchwały poprzez głosowanie za pomocą podniesienia ręki, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pani Burmistrz poinformowała Radnych o założeniu Koła Gospodyń Wiejskich przez 

emerytów i rencistów z terenu gminy Młynary. 

 

Pani Katarzyna Mała zapytała Panią Burmistrz czy można zgłosić do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o odkrzaczenie i oczyszczenie rowów przy drodze nr 505 w kierunku 

Płonnego. 

 

Pani Burmistrz poinformowała, że będzie podejmowała działania w tym kierunku. 

 

Pan Karol Jóźwiak poinformował o utworzeniu przez mieszkańców m. Sąpy „Planu Odnowy 

Miejscowości”, który z uchwałą będzie wnioskowany do wprowadzenia na porządek obrad 

XVIII Sesji, jeśli zostanie zaakceptowany przez Panią Burmistrz oraz Warmińsko-Mazurskim 

Urząd Wojewódzki. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Z up. Przewodniczącej Komisji  

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

          /-/ Anna Maciuszonek 

   

 

Przygotował(a): Sylwia Kaczyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


